

PASS sponsored for charity show - "Simple Himuro" organized by Choi Hung Drama Association

Recently, Professional and Social Services Association (PASS) and [Will Power Architects Company Ltd](#) have sponsored for a charity show - "Simple Himuro", which is organized by Choi Hung Drama Association.

Choi Hung Drama Association is an association with the aims to let the youngsters who live in Choi Hung estate having a positive after school and amateur entertainment. This year is the 40th anniversary of Choi Hung Association. The anniversary show with the title of "Simple Himuro", which is a musical that would like to manifest the spirit features of Choi Hung citizen and Hong Kong people.

PASS sponsors and supports the idea of Choi Hung Drama Association that can encourage teenagers and elderly to interact with the society. It is not only can prevent teenagers addicted in negative entertainment but also can build up the self-confidence of teenagers and elderly. We believe that given adequate support and proper help, teenagers and elderly can find their own way and having a meaningful life. We would like to thank [Will Power Architects Company Ltd](#) again for its generous donation in supporting the community project.



PASS

贊助彩虹劇社之慈善演出 - 「簡單冰室」

最近職業及社會服務協會(PASS)及鴻毅建築師有限公司贊助彩虹劇社之慈善演出 - 「簡單冰室」。

「彩虹劇社」成立之原意是讓彩虹邨年青人有一個課餘、業餘的正當娛樂。今年是彩虹劇社40周年紀念，幹事會決定做一套香港人的音樂劇，將彩虹居民的精與香港人的精神特點表現出來。故此，他們設計了「簡單冰室」作為40週年紀念演出。

由於可以鼓勵青少年和老年人與社會的互動，PASS贊助商和支持彩虹劇社的想法。它不僅能預防青少年上癮於負面娛樂，也可以建立青少年和老年人的自信心。我們認為給予足夠的支持和適當的幫助，青少年和老年人都能找到適合自己的方式，並有一個有意義的生活。我們想再次感謝鴻毅建築師有限公司的慷慨捐贈，支持社會項目。

